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Vragen van de fractie van de PvdA aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 3 
november 2021). 
 
De PvdA-fractie heeft in de raadsvergadering van oktober mondelinge vragen gesteld over de 
bereidheid van het college om indien nodig opvang te bieden aan de verwachte stroom vluchtelingen 
ut Afghanistan. 
 
Wij kregen toen als antwoord dat de provincie een regierol vervult en dat geïnventariseerd wordt 
waar mogelijkheden zijn om met spoed onderdak te kunnen regelen. Dat hierbij ook creatief gekeken 
moest worden buiten de gebaande paden, niet alleen voor vluchtelingen maar voor allen die met 
urgentie een woning nodig hebben. 
 
Inmiddels bereiken ons signalen dat de reguliere opvang in Ter Apel nog steeds overvol is, het 
probleem lijkt dus niet te zijn opgelost. 
  
De PvdA-fractie stelt graag de volgende vragen aan het college: 
 
Vraag 1 

Hoe zit het inmiddels met de inventarisatie door de provincie? 
 

Vraag 2 

Is er al meer duidelijkheid over de rol die onze gemeente kan vervullen om haar steentje bij te 
dragen? 


